

Title (en)

TOY COMPRISED OF A PLURALITY OF PARTS TO BE ARRANGED IN A CERTAIN WAY.

Title (de)

SPIELZEUG.

Title (fr)

JOUET COMPOSE DE PLUSIEURS PARTIES A DISPOSER D'UNE CERTAINE MANIERE.

Publication

EP 0076806 A1 19830420 (DE)

Application

EP 82900932 A 19820415

Priority

CH 258381 A 19810416

Abstract (en)

[origin: WO8203563A1] Such a toy is comprised of a certain number of discs (2) arranged on and rotating about an axis (3). Each disc (2) has holes (6) arranged on at least one circle (5, 13), and in at least two of those holes of any disc (2), a pin may be driven in. In order to make the location of holes difficult, there are provided other holes (6) which are traversing as the others or which have a shape preventing the passage of the pin. According to the number of discs (2), holes and pins (7), it is very difficult to obtain the passage of pins (7) in the corresponding holes of the discs.

Abstract (fr)

Un tel jouet est compose d'un certain nombre de disques (2) disposes sur et tournant autour d'un axe (3). Chaque disque (2) presente des trous (6) disposes sur au moins un cercle (5, 13), et dans au moins deux de ces trous de tout disque (2) on peut enfonce une cheville. Dans le but de rendre difficile le reperage des trous, on prevoit d'autres trous (6) qui sont traversant comme les autres ou qui ont une forme qui empêche le passage de la cheville. Suivant le nombre de disques (2), de trous et de chevilles (7), il est très difficile d'obtenir le passage des chevilles (7) dans les trous correspondants des disques.

IPC 1-7

A63F 9/08; A63F 9/12

IPC 8 full level

A63F 9/08 (2006.01); A63F 9/12 (2006.01); A63F 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63F 9/0811 (2013.01); A63F 9/12 (2013.01); A63F 9/0093 (2013.01); A63F 2009/0815 (2013.01); A63F 2009/1264 (2013.01); A63F 2250/12 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8203563 A1 19821028; EP 0076806 A1 19830420

DOCDB simple family (application)

CH 8200053 W 19820415; EP 82900932 A 19820415